

## Styrelsemöte Västergötlands bridgeförbund

**Söndag 27 augusti kl 10:00, via teams.**

Närvarande: Anna Syberfeldt, Gullvi Högberg, Bengt Larsson, Thomas Johansson, Bo Roos, Ann Ohlsson, Björn Westling, Leif Axelsson.

**1. Mötets öppnande** *Thomas öppnar mötet.*

**2. Val av justerare** *Bengt utses att justera protokollet.*

**3. Föregående protokoll** *Vi godkänner föregående protokoll.*

**4. Stadgar** *Thomas beskriver SBF:s normalstadgar. Våra nuvarande stadgar är nyligen framtagna så vi beslutar behålla dessa.*

**5. Bokslut 2022/2023** *Bengt går igenom resultaträkningen, totalt 10 000 i förlust, nära budget. Största delarna är inköp av nya plaketter och beslutet att pandemisponsra DM.*

### **6. Budget 2023/2024**

*Förbundet har gått ut med förändrad kostnadsfördelning, och vår planerade satsning på fler spelare i DM ger i så fall en planerad förlust just nu på -26 600. Förbundets kassa på 200 tkr tillåter en budget på -25 000. Thomas och Bengt omarbetar budgeten och skickar nytt förslag innan nästa styrelsemöte.*

### **7. Verksamhetsberättelse för 2023/2024**

*Thomas presenterar förslag till verksamhetsberättelse, bifogades med kallelsen. Vi godkänner den, Bosse får i uppdrag undersöka huruvida den kan undertecknas via bank-ID.*

### **8. Digitalt dokumentarkiv**

*Bo Roos rapporterar kring arbetet med att hitta en ny lösning för det digitala arkivet. Vi har nu en ny arkivsida under [arkiv.vastergotlandsbridgeforbund.se](http://arkiv.vastergotlandsbridgeforbund.se).*

### **9. Dubbla kval i pardisciplinerna**

*Vi kommer under året i disciplinerna mixed, veteran och open ha simultankval både måndag och onsdag samma vecka. Platserna fördelas proportionellt utifrån antal startande, spelar man båda så stryks man i andra tävlingen.*

### **10. Årsmöte digitalt**

*Vi beslutar att höstens årsmöte genomförs som ett teamsmöte söndag 15 oktober kl 11:00.*

### **11. Tävling för mindre rutinerade spelare 14 oktober**

*Lidköping arrangerar silvertävling som beräknas med handikapp. Inbjudan sker via massutskick till klubbar och potentiella deltagare. Gullvi och Bengt utarbetar detaljerna.*

### **12. Översyn av hemsida**

*Thomas informerar om att vi kommer förenkla länkarna och rubrikerna på distriktets hemsida. Därmed kan medlemmarna snabbare hitta till exempel sidorna till arkivet och protokollen.*

### **13. Tidpunkt för nästa styrelsemöte**

*Söndag 15 oktober kl 10:00, försöker var klara i god tid före årsmötet.*

### **14. Övriga frågor**

- *Tävlingsledarutbildning. Lidköping håller en utbildning 9 september, verkar bli välbesökt, SISU sponsrar. Liknande upplägg planerar vi in i/nära Skövde längre fram.*
- *Thomas informerar om nya alerteringsregler, vi kan behöva informera extra på klubbarna.*

### **15. Thomas avslutar mötet**

**Vid protokollet**

**Justeras**

**Bo Roos**

**Bengt Larsson**

-----

-----